
Dansk Sankt Bernhard Klub 
 

 

Bestyrelsesmøde :  Den . 04.03.2024 

Deltagere:  Alle 

 

Dagsorden . 

1. valg af ordstyrer 

Lise-Lotte 

2. valg af referent  

Jacob 

3. godkendelse af dagsorden 

OK 

4. godkendelse af sidste referat   

OK 

5. Generalforsamlingen 

Vi sender vores lov og lovændringsforslag ind til DKK for at høre, hvordan det 

passer sammen med ændringen af opkrævningssystemet. Lise-Lotte sender 

ind. 

Ulla har stemmesedler om nødvendigt.  

Jacob skriver ud inden generalforsamlingen og husker folk på, at de gerne må 

medbringe deres klubblad.  

Jesper spørges ind til indlæg vedr. hvalpelisten.  

Husk klokken!  

Ulla laver kage – Susanne handler drikkevarer – Lise-Lotte handler mad 

Betina medbringer en medlemsliste over stemmeberettigede. 

Lise-Lotte fremlægger vores forslag vedr. Giesen. 

Der skal uddeles bronze- og sølv- og guldnåle under punktet eventuelt.  



 

Vi får samlet sammen på nåle/emblemer og derpå opgøres om der skal 

suppleres op.  

Ulla kontakter dirigenten vedr. betaling. Lise-Lotte køber en symbolsk gave. 

6. opfølgning af pligter/opgaver (Ulla, Betina, Susanne, Jacob, Lise-Lotte) 

Ny dato for et medlemsmøde – forslag: 25. maj på udstillingen i Flakkebjerg. 

Ulla undersøger om oplægsholderen kan. 

Jacob har sendt hvalpekøberfolder og velkomstbrev til Jesper, der sender 

videre sammen med Bernharden til de nye hvalpekøbere. 

Der er oprettet en mailgruppe, der kan bruges til at sende beskeder til alle 

medlemmer på en gang.   

7. økonomi ved kassereren 

Der er kommet gang i overtagelsen af bogføringen efter Birgit. Det ser 

fornuftigt ud. Vi skal have kontakt til dem, der sender regninger, så de 

fremover også ender der, hvor de skal betales. (DKK – Giesen – trykker mv.) 

Vi skal have efterset annoncepriserne og afregningen heraf. Der skal 

selvfølgelig bruges den plads, som man har betalt for. 

Hjemmesiden opdateres for medlemskaber og annoncer. 

Medlemsarrangementet kan tages af forsiden igen.   

Vi afventer med at oprette en fordels-konto, til der er valgt en bestyrelse på 

GF. 

Vi skal huske at takke Birgit for mange år på posten som regnskabsfører. 

Bestyrelsen sender en buket blomster (Lise-Lotte), og der laves et indlæg til 

bladet (Betina). 

8. avl og sundhedsudvalget 

Intet nyt   

9. udstillingsudvalget 

Der kommer tilmeldinger til Vejle-udstillingen. Der er aspirant på (Maria 

Harting). En anden aspirant (Susanne Evers) vil gerne på søndag i Flakkebjerg.  

Der spørges til en udstilling på Bornholm. Der er nogle ulemper.  

Det bliver dyrt at afholde, dommeren skal have rejse og ophold.  

Kan man lave en aftale med en dommer, der er der i forvejen? Så er der en 

mulighed. Det er en udfordring at, DKK er en tre-dages udstilling. Vi skal se et 

nærmere budget, der balancerer nogenlunde. Det ligger også meget tæt på 

Tornby (2 uger). Der skal ligeledes findes en ringsekretær til en dag tidligere. 

Bestyrelsen er ikke helt overbevist om, at det kan lade sig gøre med en 



udstilling på Bornholm. Vi beder om flere oplysninger for at kunne træffe en 

beslutning. Jacob dribler videre med det, og henviser til 

udstillingsreglementerne mht. dommeraflønning mv.  Vi kan lægge nogle 

forudsætninger ned over det – eks. at der skal et vist antal hunde til for at 

gennemføre, at dommeren skal være på Bornholm.  

10. aktivitetsudvalget   

Mail om tilbud om mere eller mindre alternativ behandling af hunde. Vi er 

som klub ikke interesserede i at anbefale bestemte behandlere af hunde.    

11.  Klubbens medier   

Jacob laver lederen til næste blad 

12. næste møde  

1. april kl. 19 

13. eventuelt    

Intet  

 

 

 

 

 


